
 

Antwoorden op vragen die in de vergadering onbeantwoord zijn gebleven 
 
Als vragen onbeantwoord blijven tijdens de jaarlijkse algemene vergadering, dan worden de 
antwoorden zo spoedig mogelijk na afloop van de vergadering op de website van de vennootschap 
geplaatst. 
 
 
3. Bespreking van het verslag van de raad van bestuur over het financiële jaar 2022. 
 

De heer Beijers, particulier aandeelhouder, vraagt of de accountant extra aandacht aan het 

sluizenproject in Brunsbüttel heeft besteed, als onderdeel van de transactie betreffende het Duitse 

bedrijfsonderdeel Wayss & Freytag Ingenieurbau.  

 

Antwoord: EY stelt dat zij de verkoop van het bedrijfsonderdeel Wayss & Freytag Ingenieurbau, 

waarvan het project Brunsbüttel onderdeel is, nader heeft onderzocht in verband met de verwerking 

van de resultaten uit de verkoop. 

 

12. Rondvraag. 

 

De heer Brinkman vraagt, verwijzend naar de nieuwe wetgeving omtrent het nul-uren-contract, hoe 

groot de flexibele schil van BAM is en of medewerkers van BAM flexibel worden ingezet over alle 

divisies heen.  

 

Antwoord: BAM stelt dat de onderneming – zoals in de bouwsector gebruikelijk is – op projectbasis 

medewerkers inzet, die als zzp'er, op een tijdelijk contract of via een zorgvuldig geselecteerde groep 

uitzend- of detacheringsbureaus werkzaam zijn. Het aantal ingehuurde medewerkers wordt niet 

gerapporteerd. BAM-medewerkers die bij één bedrijfsonderdeel in dienst zijn (bijvoorbeeld BAM 

Wonen) worden in beginsel niet ingezet bij andere bedrijfsonderdelen (bijvoorbeeld BAM Infra), ook 

omdat elk bedrijfsonderdeel eigen vakspecialistische activiteiten kent. 


